【學生宿舍 S 館(南館)】

宿舍南館興建於民國 66 年 10 月,與宿舍北館、校友會館同時興建,屬同一建築案,兩棟總樓地面積 2,415.48 平方公尺〈約 730.68 坪〉,地上 5 層鋼筋混凝土及加強磚造建築,建築物高度 19.20 公尺,工程造價 15,098,024 元(含校友會館),由三久聯合建築師事務所設計監造,李金華營造廠承作,兩棟宿舍無電梯。宿舍北館屬男生宿舍,提供房間 6 人房 19 間、4 人房 5 間、2 人房 20 間,共 174 床,1F 另有學生簡易廚房 1 間及儲藏室 1 間。宿舍南館屬女生宿舍,提供房間 6 人房 19 間、4 人房 5 間、2 人房 20 間,共 174 床,1F 另有學生簡易廚房 1 間及女教官值班室 1 間。兩棟合計共有 348 個床位。

[Building S, Student dormitory]

Construction on the Building S and Building N of Student Dormitory began in October of 1977 in conjunction with the construction of the Alumni House at a cost of NT\$15,098,024 (cost of Alumni House included). The two five-story dormitories stand 19.20 meters tall and have a total floor area of 2,415,48 square meters. Designed and supervised by San Jiu Architects & Associates and constructed by Jin-Hua Li Construction CO., LTD using reinforced concrete and strengthened bricks, neither dorm has an elevator... Dormitory is exclusively for males and offers 19 six-person rooms, 5 four-person rooms, and 20 doubles to accommodate 174 students. ground floor contains a kitchen and a storage area for students... South Dormitory is exclusively for females and also offers the same number and types of rooms as the North Dormitory.. The ground floor contains a kitchen as well as a room for a female instructor... Overall, there are 348 beds in the South and North Dormitories.